

PARFIX RP 23

JEDNOKOMPONENTNI EKSPANDIRAJUĆI POLIURETANSKI LEPAK / ONE-COMPONENT
EXPANDING POLYURETHANE ADHESIVE / ОДНОКОМПОНЕНТНАЯ РАСШИРЯЮЩИЙСЯ
ПОЛИУРЕТАНОВЫЙ КЛЕЙ



OPIS PROIZVODA I UPOTREBA

Jednocomponentni, ekspandirajući poliuretanski lepak, za popravku i pričvršćivanje parketa za podlogu injektiranjem. Koristi se za sve vrste podloga za sanaciju šupljih mesta ispod parketa, kao i za fiksiranje pojedinačnih labavih letvica, tačkastim lepljenjem kod već postavljenih parketa.

- **EKSPANDIRAJUĆI POLIURETANSKI LEPAK**
- **UČVRŠĆUJE ŠUPLJA MESTA ISPOD POLOŽENOG PARKETA**
- **JEDNOSTAVNA I SIGURNA SANACIJA**

UPUTSTVO ZA APLIKACIJU:

pre upotrebe bočicu ostaviti da se prilagodi sobnoj temperaturi. Lupkajući po površini parketa, identifikovati i označiti područje koje je potrebno injektirati. U središte označenog područja grubo odredite mesto za bušenje i preko njega zalepiti lepljivu traku (krep traka) kako ne bi oštetili površinu. Probušiti rupicu preko lepljive trake koristeći bušilicu promera 4mm, zavisno o predviđenoj potrošnji lepka, te potom ukloniti ostatke od bušenja. U izbušenu rupu injektirati 2-3 kapi vode a posle nekoliko minuta staviti vrh bočice i laganim pritiskom injektirati RP23.

POTROŠNJA: 1-2ml po svakoj injektivnoj rupi

TEMPERATURA PRIMENE: temperatura vazduha od +15°C do +25°C, relativna vlažnost vazduha ispod 75%

HOBLOVANJE: posle 24h

PROHODNOST: posle 24h

POGODNO ZA: Popravku i pričvršćivanje parketa za podlogu injektiranjem.

SKLADIŠTENJE I ROK UPOTREBE: u originalnom pakovanju na suvom prostoru na temperaturi od +15°C do +25°C.

PAKOVANJE: 0,2kg

RUS

ИНФОРМАЦИЯ О ПРОДУКТЕ:

Однокомпонентный, расширяющийся полиуретановый клей, для ремонта и крепления паркета к основанию методом впрыскивания. Применяется для всех типов оснований, паркета и клея для восстановления полых мест под паркетом, а также для фиксации отдельных планок, при точечном соединении плавающих полов.

- **РАСШИРЯЮЩИЙСЯ ПОЛИУРЕТАНОВЫЙ КЛЕЙ**
- **УКРЕПЛЯЕТ ПОЛЫЕ МЕСТА ПОД УЛОЖЕННЫМ ПАРКЕТОМ**
- **ПРОСТОЙ И БЕЗОПАСНЫЙ РЕМОНТ**

ИНСТРУКЦИЯ ПО ПРИМЕНЕНИЮ:

перед использованием оставьте флакон до комнатной температуры. Похлопывая по поверхности паркета, определите и отметьте участок, в который необходимо сделать впрыскивание. Примерно определите место для сверления в центре отмеченной области и наклейте на него клейкую ленту (креп-ленту), чтобы не повредить поверхность. Просверлите отверстие через клейкую ленту с помощью сверла диаметром 4 мм, в зависимости от предполагаемого расхода клея, а затем удалите остатки сверла. В просверленное отверстие влейте 2-3 капли воды, а через несколько минут опустите верхнюю часть бутылки и впрысните RP23 с легким нажимом.

РАСХОД: 1-2 мл на каждое отверстие

ТЕМПЕРАТУРА ПРИМЕНЕНИЯ: температура воздуха от +15°C до +25°C, относительная влажность воздуха ниже 75%

СТРОГАНИЕ: через 24 часа

ПРОХОДИМОСТЬ: через 24 часа

ПОДХОДИТ ДЛЯ: Ремонта и закрепления паркета к основанию методом инъектирования.

ХРАНЕНИЕ И СРОК ГОДНОСТИ: в оригинальной упаковке в сухом месте при температуре от +15°C до +25°C

УПАКОВКА: 0,2кг

ENG

INFORMATION ABOUT THE PRODUCT:

One-component, expanding polyurethane adhesive for repairing and fixing parquet for substrate by injection. It is used for all types of substrates, parquets and glues for repairing hollow places under the parquet, as for fixing single laths, with point connection of floating floors.

- **EXPANDING POLYURETHANE GLUE**
- **NAILS HOLLOW PLACES UNDER LAYED PARQUET**
- **SAFE AND EASY REPARATION**

APPLICATION INSTRUCTIONS:

before using, leave a bottle at room temperature. By tapping parquet surface, identify and mark up the area that needs injection. In the middle of the marked place, choose a place for drilling and put duct tape on it (crepe tape) so you don't damage surface. Drill a 4mm hole through the duct tape. Remove drilling dust. Inject 2-3 drops of water into the hole. After a few minutes, place the nozzle of the bottle into the hole and inject RP23 with light pressure.

CONSUMPTION: 1 – 2 ml per every injected hole

APPLICATION TEMPERATURE: air temperature +15°C to +25°C, relative air humidity under 75%

SANDING: after 24h

AVAILABLE FOR WALKING: after 24h

SUITABLE FOR: Repair and fixing of parquet to the substrate by injection.

STORAGE AND SHELF LIFE: in original packaging, in a dry place, at temperature +15°C to +25°C

PACKAGING: 0,2kg

Product benefits

